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English: (Deutsch siehe unten) 
The installation requires administrator rights. 

A previous version will be automatically uninstalled. 

 

If you have problems after updating an older version, please try the 'Reset software' button in settings. 

Old saved settings such as window positions or lists in 'My Device Parameters' will be deleted. The 

application then closes and must be restarted. 

 

Please use for the USB-To-CAN Adapter only the VCI driver recommended on our site: 

http://www.moogsoftwaredownload.com/valves-pumps.html 

 

If you get a Blue Screen from the VCI driver, your USB-to-CAN adapter may be too old or require a 

firmware update. "Application Instruction - en.pdf" in the installation folder helps with adapter and driver 

problems. A PDF viewer in your Windows is required. 

 

There are two different setups available: 

MoVaPuCo-4.3.7055.0-Release-x86.msi (~32 MB) 

- Installation of the Valve and Pump Configuration application (MoVaPuCo) in Windows 

- Links to internet are used to display the help videos. (You can download them later if needed) 

 

InstallerVideos.msi (~356 MB) 

- Installs only the help videos (in case no internet access is available) 

 

Deutsch: 
Die Installation erfordert Administratorrechte. 

Eine Vorgängerversion wird automatisch deinstalliert. 

 

Wenn sie nach einem Update einer älteren Version Probleme haben, versuchen sie bitte den 'Software 

zurücksetzen'-Knopf bei den Einstellungen. Alte gespeicherte Einstellungen wie Fensterpositionen oder 

Listen in 'Meine Geräteparameter' werden gelöscht. Die Applikation beendet sich dann und muss erneut 

gestartet werden. 

 

Bitte verwenden sie für den USB-To-CAN Adapter ausschließlich den auf unserer Seite empfohlenen VCI 

Treiber:  http://www.moogsoftwaredownload.com/valves-pumps.html 

 

Wenn Sie vom VCI-Treiber einen Blue-Screen erhalten, ist Ihr USB-zu-CAN-Adapter möglicherweise zu alt 

oder benötigt ein Firmware-Update. "Application Instruction - de.pdf" im Installationsordner hilft bei 

Adapter- und Treiberproblemen. Es wird ein PDF-Betrachter in ihrem Windows vorausgesetzt. 

 

Es sind zwei verschiedene Installationsprogramme verfügbar: 

MoVaPuCo-4.3.7055.0-Release-x86.msi (~32 MB) 

- Installation der Ventil- und Pumpenkonfigurations- Anwendung (MoVaPuCo) unter Windows 

- Links zum Internet werden verwendet, um die Hilfevideos anzuzeigen. (Sie können sie bei Bedarf später 

herunterladen) 

 

InstallerVideos.msi (~356 MB) 

- Installiert nur die Hilfevideos (für den Fall, dass kein Internetzugang verfügbar ist) 
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